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	Főleg

MENÜ
Megújult honlapom a blogolós 

blogspot rendszerben talánható!

Újra a saját domain nével is!


http://tothkalman.hu

 

A régi honlapomról egy írás 2011-ből
Mit szeretnék képviselni ? (DO cikk itt)

[image: ]Szeretném, ha sok új szerethető dolog lenne a városban, a körzetben, és főleg újra erősödne a szakmaiság és a sport. Eddigi tevékenységemről és az életem főbb állomásairól azon az oldalon olvashat ahol magamról írok. A legfontosabb az, hogy Én önöket fogom szolgálni, amíg megbíznak bennem, és rám bízzák a gondjaikat. A kilencvenes évek közepétől fejlődésnek indult a város. A sport a DUNAFERR (akkori) támogatásának és a csodálatos sportolói sikereknek köszönhetően az életünk és a mindennapi beszédtémák központi eleme volt. Egy sportszerető embernek nagyon sok dolga volt akkoriban. Egymást követték a sikeres események.

Büszke voltam arra, hogy a NEMZET Sportvárosában lakok és közéleti tevékenységet végzek. Szeretném, ha ez újra  így lenne. A honlapon keresztül szeretném továbbra is informálni Önöket. A választások után honlapomat folyamatosan átalakítom képviselő üzemmódra. A honlapon a lényeges mondanivalómat három téma köré csoportosítom.

Az első csoport az, hogy mi történt a városházán és a választókerületben, ügyek, vélemények, javaslatok.  Képviselői munkám legfontosabb elemei találhatók itt, a honlapom fejlécében lévő ikonok, a felső menüpontok és a vezető oldalak linkjei ezekre a témákra mutatnak.  A második, miért szeretem ezt a várost, a harmadik, mi az amit meg kellene változtatni,  vagy szóvá akarom tenni, mert nem működik rendesen, vagy furcsa és idegen egy demokráciában. A hölgyeknek és a férfiaknak is írtam egy-egy levelet, hogy miért, az kiderül a levélből.

A legtöbb probléma csak városi szinten  oldható meg.  Meggyőződésem, hogy egy önkormányzati képviselő akkor tudja igazán a választókerületben lakók érdekeit képviselni, ha a választókerületet érintő városi, nagy problémákra is tud megoldásokat javasolni (szakértők bevonásával). Ilyen a 9. számú körjárat, a buszos közlekedést javító javaslatom.

Tudom, hogy gazdasági válság van, ezért nem akarok olyan "népszerű" javaslatokkal előállni amelyek sok pénzbe kerülnek, és eleve teljesíthetetlenek. Szerintem a többség szereti azokat a dolgokat amiket én is szeretek. Számomra az is fontos, hogy az emberek mit gondolnak az élet lényegéről, a szeretetről.

Sajnos az ma már világosan látszik, hogy azok az anyagi körülmények és az a széleskörű összefogás már nem valósítható meg a sportbavn sem, ami az "arany korban  volt" de talán valamilyen összefogásban azért reménykednek a városi sportszerető emberek is. Például: becsületes, politikamentes szponzorokat is keresünk, azt gondolom, hogy egy rugalmas és ellenőrizhető gazdasági koncepcióban megérné a vállalkozásoknak is támogatni a sportot! ...>>> bővebben a képviselői tevékenységem során.
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		Demokrácia 2011
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2011.01.01. A mai naptól Magyarországon (törvényileg) nincs sajtószabadság (írják a hazai lapok is), és a demokrácia is veszélybe került, erről cikkezett a világsajtó az elmúlt hetekben (2011 január).


	


		
		Szabad hírek bővebben, támogató oldalak
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